
 

 

 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V 

 

 

Készült: Pétfürdő Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testületének 2016. március 24-én 

               16.10 órai kezdettel megtartott nyilvános testületi ülésén 

 

 

Helye: Pétfürdői Közösségi Ház és Könyvtár első emeleti tanácsterme 

 

 

Jelen vannak:  Horváth Éva     polgármester  

Láng Géza     alpolgármester 

 

Dombi Norbert   képviselő  

Farkas László    képviselő 

Miskolczi Ferenc   képviselő  (16.24 órától) 

Nagy Zsolt    képviselő        (16.36 órától)   

Pintér Csaba    képviselő (16.39 órától)   

     

Szabóné Czifra Melinda   a távollevő jegyzőt teljes  

                                                                                        jogkörrel helyettesítő   

                                                                                        csoportvezető 

 

 

Meghívottak:  A Képviselő-testület Szervezeti és Működési Szabályzatáról szóló 

10/2015.(IV.30.) önkormányzati rendelet 13.§ (4) bekezdésében 

foglaltak szerint.  

 

 

Meghívottak közül megjelent:  

Papp Alexandra    Gondozási Központ vezetője 

                                                       (az 1., 2., 3. napirendi ponthoz)    

 

 

A jegyzőkönyvet Negyela Beáta vezeti. 

 

Horváth Éva polgármester: Tisztelettel köszöntök mindenkit a mai testületi ülésen. 

Megállapítom, hogy 3 képviselő és a polgármester, összesen 4 fő jelen van, az ülés 

határozatképes. Miskolczi Ferenc, Nagy Zsolt és Pintér Csaba jelezte késését. Ismertetem a 

javasolt napirendet. (Felolvassa a meghívóban szereplő napirendi javaslatot). 

Sürgősséggel osztottuk ki az Óvodavezetői pályázati kiírás tárgyú előterjesztést a 71/2016. 

szám alatt.  

Szóbeli tájékoztatást szeretnék adni a jegyzői pályázatokról. 

Szavaznunk kell arról, hogy az Óvodavezetői pályázat kiírás tárgyú előterjesztést sürgősséggel 

napirendre vegyük. Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 3 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett elfogadta a napirendre vételt.  
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Horváth Éva polgármester: Aki egyetért azzal, hogy a Lakóházak energetikai felújításának 

támogatására beérkezett pályázatok elbírálása (Balogh Zsolt pályázata) tárgyú (67/2016.) 

számú előterjesztést zárt ülésen tárgyaljuk, üzleti érdek miatt, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 4 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

135/2016.(III.24.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete – mivel a 

nyilvános tárgyalás az önkormányzat üzleti érdekét sértené – a 

Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. 

törvény 46. § (2) bekezdés c) pontja alapján elrendeli a „Lakóházak 

energetikai felújításának támogatására beérkezett pályázatok elbírálása 

(Balogh Zsolt pályázata)” tárgyú, 67/2016. számú előterjesztés zárt ülésen 

történő tárgyalását.  

 

Horváth Éva polgármester: Aki egyetért azzal, hogy az Alsóörs 0123. hrsz-ú ingatlan tárgyú 

előterjesztést üzleti érdek miatt zárt ülésen tárgyaljuk, kérem, szavazzon! 

 

Dombi Norbert képviselő: Arról, hogy zárt legyen? 

 

Horváth Éva polgármester: Igen. Szerintem a törvény előírja, mert ez az önkormányzat 

vagyonáról, vagyongazdálkodásról szól.  

 

Dombi Norbert képviselő: Miért? Nem tartozik a polgárokra? 

 

Horváth Éva polgármester: A határozat majd a polgárokra tartozik. 

 

Dombi Norbert képviselő: A tárgyalás miért nem tartozik rájuk? 

 

Horváth Éva polgármester: A tárgyaláson olyan adatok elhangozhatnak, ami viszont nem 

nyilvános. 

 

Dombi Norbert képviselő: Én ezt nem így gondolom. 

 

Horváth Éva polgármester: Tehát, aki egyetért azzal, hogy az Alsóörs 0123. hrsz-ú ingatlan 

tárgyú előterjesztést üzleti érdek miatt zárt ülésen tárgyaljuk, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 2 igen és 2 nem szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

136/2016.(III.24.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete nem 

fogadta el a Polgármester arra irányuló javaslatát, hogy az „Alsóörs 0123 

hrsz-ú ingatlan” tárgyú, 68/2016. számú előterjesztést üzleti érdekből a 

Képviselő-testület zárt ülésen tárgyalja.  
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Horváth Éva polgármester: Aki a nyilvános ülés javasolt napirendjét elfogadja, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 4 igen, egyhangú szavazattal elfogadta a következő napirendet: 

 

 

Napirend:  

 

1.) A szociális és gyermekvédelmi személyes gondoskodásról szóló 19/2005.(XI.01) 

önkormányzati rendelet módosítása (60/2016.) 

2.) Rendelet a település szilárd hulladék kezelésével kapcsolatos közszolgáltatásról (61/2016.)  

3.) Jelentés a lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról (64/2016.) 

4.) Polgármester szóbeli beszámolója az előző ülés óta eltelt eseményekről, az ülésen elhangzott 

bejelentések alapján tett intézkedésekről 

5.) Alapítványok pályázatainak elbírálása (62/2016.) 

6.) Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának 2016. évi közbeszerzési terve (59/2016.) 

7.) A Pétfürdői Gondozási Központ beszámolója a 2015. évi tevékenységéről (63/2016.) 

8.) A Családsegítő- és Gyermekjóléti Szolgálat szakmai programjának elfogadása (65/2016.) 

9.) Pétfürdő, Posta környéki, önkormányzati tulajdonú ingatlanok telekegyesítése (58/2016.) 

10.) Pétfürdő, Micsurin kiskertek telekalakítása (66/2016.) 

11.) Önálló képviselői indítvány Farkas László részéről: Iskola lépcső kivitelezés felülvizsgálat 

(69/2016.) 

12.) Óvodavezetői pályázati kiírás (71/2016.) 

13.) Alsóörs 0123. hrsz-ú ingatlan (68/2016.) 

 

Tájékoztatók: 

 

1.) Tájékoztató a 2016. évi beruházásokról, felújításokról (70/2016.) 

2.) Szóbeli tájékoztató a jegyzői pályázatokról 

 

 

VEGYES ÜGYEK 

 

 

 

 

 

 

N a p i r e n d  t á r g y a l á s a : 

 

 

1.) A szociális és gyermekvédelmi személyes gondoskodásról szóló 19/2005.(XI.01) 

önkormányzati rendelet módosítása (száma: 60/2016.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok állásfoglalását kérem! 
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Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet.  

 

Horváth Éva polgármester: A Településfejlesztési Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a rendelettervezet 4.§ (1) bekezdés i) és j) pontokkal való kiegészítését az 

alábbiak szerint: 

i) képviselő-testületi tagok 

j) Napsugár Alapítvány Kuratóriumának elnöke  

 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság 3 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a rendelettervezet 4.§ (1) bekezdés i) és j) pontokkal való kiegészítését az 

alábbiak szerint: 

i) képviselő-testületi tagok 

j) Napsugár Alapítvány Kuratóriumának elnöke  

 

Horváth Éva polgármester: Előkészítőt kérdezem, hogy kívánja-e kiegészíteni? 

 

Szabóné Czifra Melinda csoportvezető: Köszönöm szépen. Kiegészíteni valóm nincsen, csak 

tájékoztatás képpen mondom, hogy a délelőtt folyamán, lehet, hogy már dél is volt, küldtünk ki 

egy pár javított anyagot. Ez a rendelet is közte van. Jelen esetben a javítás csak annyit takar, és 

azért mondom el, hogy könnyebben érthető legyen, hogy a Humán Bizottság ülésén felmerült 

a kedvezmény adása két nappali ellátással kapcsolatban, a palotai FONO-val és a berhidai 

idősek otthonával kapcsolatban. Ott, akkor megbeszéltük, hogy nem e rendelet témája. Utána 

gondolkoztam. A térítési díjakról szóló 17.§. (3)-(4) bekezdése taglalta azt, hogy ez a fenntartó 

önkormányzatnak a feladata. A bizottsági ülések során eljutottam odáig, hogy innen ezt a két 

bekezdést javaslom kivenni és átrakni a rendeletnek a 2.§. (4) és (5) bekezdésébe. Gyakorlatilag 

a szövege ugyanaz, abban módosítást nem hajtottam végre, csak a könnyebb érthetőség, 

kezelhetőség, megtalálhatóság miatt ide valónak érzem. Ha igénybe vevő olvassa a rendeletet, 

akkor itt mindjárt az elején szembesül vele, hogy ezekkel a kérelmeivel Várpalotára, illetve 

Berhidára kell mennie, oda kell fordulnia. Semmi más nincs.  

 

Horváth Éva polgármester: Módosító javaslat hangzott el két bizottság részéről.  

4.§ (1) bekezdés i) és j) pontokkal való kiegészítését az alábbiak szerint: 

i) képviselő-testületi tagok 

j) Napsugár Alapítvány Kuratóriumának elnöke  

Aki ezzel a módosító javaslattal egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 3 igen, 1 nem szavazattal elfogadta a javaslatot.  

 

Horváth Éva polgármester: Aki ezzel a módosítással a rendelet-tervezetet elfogadja, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 4 igen, egyhangú szavazattal megalkotta a következő rendeletet: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

5/2016.(III. 25.) RENDELETE: 

 

a személyes gondoskodást nyújtó ellátásokról, azok igénybevételének 

rendjéről, a fizetendő térítési díjak megállapításáról 
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(A rendelet szövege a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Javasolom, hogy a Gondozási Központ beszámolóját tárgyaljuk 

 

A Bizottság 4 igen, egyhangú szavazattal egyetértett a napirendi sorrend cserével.  

 

 

2.) A Pétfürdői Gondozási Központ beszámolója a 2015. évi tevékenységéről  

(száma: 63/2016.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 7.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok állásfoglalását kérem! 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot.  

 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 3 igen egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Kiegészíteni valód van? 

 

Papp Alexandra Gondozási Központ vezetője: Nincs.  

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: Egy kérésünk volt, Szandra befogadta. A Humán 

Bizottságon átbeszéltük a beszámolót és egy olyan apró kérést fogalmaztunk meg, hogy a 

következőkben az összes ilyen éves beszámoló azzal kezdődjön, hogy az előző évihez képest, 

a beszámolót megelőző évihez képest az adott év, amiről a beszámoló szól, mennyiben 

módosult. Javult, vagy romlott-e valamiben a helyzet. Rövid, néhány mondatos bevezetést 

kértünk, ezt elfogadta.  

 

Horváth Éva polgármester: Aki a határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 4 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

137/2016.(III.24.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

Pétfürdői Gondozási Központ beszámolóját a 2015. évi tevékenységéről 

e l f o g a d j a. 
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3.) A Családsegítő- és Gyermekjóléti Szolgálat szakmai programjának elfogadása 

(száma: 65/2016.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 8.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Humán Bizottság állásfoglalását kérem! 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 6 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot.  

 

Horváth Éva polgármester: Kiegészíteni valód van? 

 

Papp Alexandra Gondozási Központ vezetője: Nincs.  

 

Horváth Éva polgármester: Aki a határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 4 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

138/2016.(III.24.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a 

gyermekek védelméről és a gyámügyi igazgatásról szóló 1997. évi XXXI. 

törvény 104. § (1) bekezdés d) pontjában meghatározott feladatkörében 

eljárva a Pétfürdői Gondozási Központ Családsegítő- és Gyermekjóléti 

Szolgálat működésére vonatkozó szakmai programját jóváhagyja. 

 

 

4.) Rendelet a település szilárd hulladék kezelésével kapcsolatos közszolgáltatásról 

(száma: 61/2016.)  

Előterjesztő: Szabóné Czifra Melinda a távollevő jegyzőt  

                    teljes jogkörrel helyettesítő csoportvezető 

(eredetileg 2.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok állásfoglalását kérem! 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 6 igen szavazattal és 1 tartózkodás 

mellett elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet.  

 

Horváth Éva polgármester: A Településfejlesztési Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a rendelet-tervezetet az alábbi kiegészítéssel: 

Legyen egy új cím 13. sorszámon - Hulladékudvar 

23. §. (1) (2) paragrafusban pedig legyen tájékoztatás arról, hogy az építési törmeléket a 

veszprémi Hulladékudvarban lehet elhelyezni díjmentesen. Ezt az előterjesztő befogadta. Amit 

a Melinda kiküldött, abban ez már jelentkezik. 
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Szabóné Czifra Melinda csoportvezető: Mindjárt azzal kezdem, hogy a hulladékudvaros 

fejezetet bedolgoztam. A hulladékudvarral kapcsolatos információk bent vannak, viszont a 

veszprémi Hulladékudvarba építési törmelék nem szállítható. 1. számú mellékletként csináltam 

egy olyan táblázatot, ami felsorolja, hogy mi szállítható be a hulladékudvarba. Ebben a 

fejezetben van leírva az, hogy akinek rendezve van a számlája, az ingyen szállíthatja be a 

hulladékot a hulladékudvarba. Akinek nincs rendezve a számlája, az is elviheti, de ki kell fizetni 

a mennyiség utáni díjat. A díjakról a szolgáltató honlapján és az ügyfélszolgálaton lehet 

érdeklődni. Ez is benne van ebben a fejezetben. Volt még egy, amit már a bizottsági üléseken 

kiosztottam. Ez függeléke a rendeletnek, a gyűjtőszigetek elhelyezkedése. Ezt a 

környezetvédelmi hatóság a véleményében megjelölte, hogy célszerűnek tartaná, ha ez legalább 

függeléke lenne a rendeletnek. Ugye a függelék nem osztja a rendelet sorsát, azt bármikor lehet 

módosítani, kiegészíteni, levenni. Nem igényel rendeleti módosítást. Így a szigeteknek az 

elhelyezkedését betettem. Amit kiosztottam a bizottsági üléseken, a Településfejlesztési 

Bizottság ülésén valamelyik bizottsági tag hívta fel a figyelmet arra, hogy a Diófa utcai sziget 

nem a Diófa utcában van, hanem a Szőlőskert utcában. Amit délelőtt kiküldtünk, azon már jól 

szerepel. 

 

Horváth Éva polgármester: Meg kell, hogy mondjam, a környezetvédelmi hatóság kérte, én  

nem fogok ódzkodni ezen, de ez nem az igazság. Pétfürdőn 22 sziget van, ezek a szigetek csak 

azok, amik a nagy beruházás részeként valósultak meg és ezzel a szolgáltatóval vannak 

kapcsolatban. Ezért csak ezeket jelöltük meg.  

 

 

16.24 órakor Miskolczi Ferenc képviselő megérkezett az ülésterembe.  

A képviselők létszáma 5 fő, a Képviselő-testület továbbra is határozatképes.  

 

 

Farkas László képviselő: Azzal kapcsolatosan, amit a Géza már többször feszegetett, hogy a 

társasházaknak, lakásszövetkezeteknek a lehetőséget adjuk meg, hogy a szolgáltató közvetlenül 

a lakás tulajdonossal kössön szerződést. Teszek majd ezzel kapcsolatban egy javaslatot, a 

Gézával írtunk egyet. A hulladéktörvény nem tiltja ezt, hogy ilyen fajta megosztásban történjen 

a szerződéskötés. Sőt az egyik szakhatóság, hivatal meg is mondta, hogy ez lehetséges. A 

rendelet így is lehetőséget biztosít, de a Gézával részletesebben kifejtenénk. A 20.§-ban (2) 

bekezdésként azt javaslom betenni, hogy a zárt konténerek társasházak és lakásszövetkezetek 

általi bérlése mellett, lehetőség van azok közgyűlésének döntése alapján a hulladékszállítás 

díjának számlázására és megfizetésére a társasházak és lakásszövetkezetek 

lakástulajdonosainak közvetlen szerződéskötésére. Ez azt jelenti, hogyha mi rendeletben 

szabályozzuk, vagyis a törvény azt mondja ki, a 35. §. -a egyértelműen kimondja, hogy a 

hulladékgazdálkodás közfeladat, annak rendjét, módját a közszolgáltató és az ingatlan használó 

ezzel összefüggő jogait és kötelezettségeit, valamint a hulladékgazdálkodási közfeladati 

szerződés egyes elemeit az önkormányzat rendeletben szabályozhatja, és ott is kell szabályozni. 

Ezzel a módosítással csak egy lehetőséget biztosítanánk a társasházaknál és a lakás 

szövetkezeteknél, de nem kötelező érvényű rájuk nézve. Ott a közgyűlésnek kell döntenie arról, 

hogy milyen formában akarják ezt a szerződést megkötni. Ha úgy gondolják, hogy a díjfizetés 

egyénenként történjen, akkor így lesz megkötve. Ez csak egy lehetőség.  

Ehhez kapcsolódik a 3. §. ban a közszolgáltatás igénybevétele. A mondat vége úgy szól, hogy 

valamennyi társasházra és lakásszövetkezetre, és - ez a módosítás - azok lakástulajdonosaira 

terjed ki.  
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Horváth Éva polgármester: Nem, ezt biztos, hogy ne. Ez utóbbira majd a Melinda reagál. 

Hadd szóljak hozzá, mint társasházi lakó. Mélységesen tiltakozom ez ellen. Egyrészt, mert azzal 

szúr ki a rendelet ezen pontja, aki fizet a társasháznak. Egy 1100 literes konténer akkor is kell 

a társasháznak, mert 60 db kukát nem lehet lerakni. Ha abból a házból csak 20-an fizetnek, a 

másik 40 meg fölvállalja, hogy vagy fizet, vagy nem, akkor azt az 1100 literes konténert ki 

fogja kihasználni? Akkor azt az 1100 literes konténert 20 lakónak kell kifizetni, nem 60 

lakónak. A társasház egy önálló jogi személy. A társasháznak rengeteg előnye van. Tessék 

fölvállalni azt a hátrányt is, hogy a házon belüli kisközösségben a behajtást a társasház végezze 

el. Nagyon jó dolog az, hogy a társasház örül annak, hogy 5% áfát kell fizetni a távfűtésre, mert 

társasház. 

 

Láng Géza alpolgármester: Ez nem így van. Nem azért kell 5 % áfát fizetni, mert társasház.  

 

Horváth Éva polgármester: De így van. 

 

Láng Géza alpolgármester: Ez nem igaz. 

 

Horváth Éva polgármester: A lényeg, a lényeg. Én is társasházban lakom. Nagyon jól tudom 

az előnyeit, meg a hátrányait is. A társasház vállaljon felelősséget a saját ingatlanjában 

keletkező szemét kötelező elszállításáról és annak a kifizetéséről. Én mélységesen ellenzem ezt.  

 

Szabóné Czifra Melinda csoportvezető: Azért szeretnék most szót kérni, mert ezt szerettem 

volna mondani én is. Képviselő úr megelőzött. Alpolgármester úr kérte, hogy ezt próbáljuk meg 

beépíteni a rendeletbe. A mai nap alkalmával, amennyi időnk volt, ezeken a módosításokon, 

meg a sürgősségi előterjesztésen kívül, meg az egyéb feladatok mellett, hogy ez a beépítés már 

nem fért bele. Elolvastam azt az anyagot, amit tegnap este megkaptam. Magát a kérdést 

továbbra sem tudom, hogy a kolléganő fele mi lett föltéve, aki az állásfoglalást adta ki. Ahogy 

a múltkor is, nem feltétlenül mondom azt, hogy jogszabálysértő ez az eljárási mód, amit 

szeretnének, mert igazából, ha teljesen szó szerint veszem a törvényeket, akkor nem az. Viszont 

változatlanul fenntartom azt a véleményemet, hogy az új hulladékgazdálkodási törvénynek nem 

ez volt a célja. Nem véletlenül jelenik meg benne a lakásszövetkezet, mint fogyasztó, gyűjtő 

fogalomként. Az egész törvénynek a szövegén ez végigvonul. Ettől függetlenül ezt meg lehet 

csinálni. Azzal kapcsolatban, amit képviselő úr mondott, hogy a 20. §-ba, azt már nem 

javasolnám. Tehát meg kell keresni a helyet, hogy hova lehet beépíteni, de az biztos, hogy nem 

a 20. §, mert április 1-től a hulladékgazdálkodási törvény változik, aminek következtében ezt a 

rendeletünket azonnal felül kell vizsgálni és pont a 20. § alatt szabályozott részek kerülnek ki 

belőle, meg az adatkezelésre vonatkozó részek. Én azt szeretném kérni, hogy ebbe most ne 

kapkodjuk bele ezt a mondatot. Legyen még egy kis időnk átdolgozni és meg fogjuk keresni 

azt a §-t és azt a módot, ami alapján ezt a szabályozást be lehet építeni. Az a békéltető testületi 

döntés, amit tegnap megkaptam, az egészében egyébként arra hívja fel a figyelmet, hogy az 

előző rendeletünk nagyon nem volt jó, nagyon nem felelt meg a jogszabályi előírásoknak. Ezzel 

kezdtem az első olvasatnál az előterjesztést. Most ezt a rendeletet megpróbáltuk az új 

törvényhez igazítani, de hát sajnos ebbe megint belefutottunk. Az április 1-i módosításokkal 

már megint nagyon nem lesz jó, még egyszer alapos felülvizsgálatot igényel. Azt gondolom, 

hogy pont ez a békéltető testületi döntés - mivel pétfürdői lakóházat érint, csak azért példálózom 

vele, egyébként semmiképpen nem - ez egy valós probléma, amit felvetett alpolgármester úr, 

foglalkozni kell vele. Járjuk át a szolgáltatóval is és jussunk el egy olyan kompromisszumra, 

ami elfogadható és akkor átmegy minden törvényességi kereten is. Nem utolsó sorban azon is, 

hogyha a szolgáltató mégiscsak bírósághoz fordul, akkor ott is megállja a helyét a rendelet. Én 

azt kérem, hogy ne kapkodjuk el ezt most.  
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Láng Géza alpolgármester: Azt szeretném, hogy jelzést adjunk a lakosságnak, hogy igenis 

foglalkozunk vele. Áprilisban átdolgozzuk, de most már legyen benne valami. 

 

Szabóné Czifra Melinda csoportvezető: Oda fölösleges betenni, mert áprilisban a 20. §-t egy 

az egyben hatályon kívül kell helyezni.  

 

Láng Géza alpolgármester: Akkor áprilisban áttesszük máshova. 

 

Szabóné Czifra Melinda csoportvezető: Még az előbb annyit ennél a rendeletnél nem 

mondtam el, hogy most az újra olvasásnál, amikor az elejétől a végéig elolvastam, bevallom 

férfiasan, minden jogszabályt megnéztem, de a Ptk-t  nem. Benne maradt az előző rendeletből 

a 3.§ (2) bekezdésében az, hogy a szolgáltatás igénybevételével jön létre a szerződés. Ez már 

így nem jön létre. Most már kötelező a szerződés megkötése. Ami délelőtt kiment, abban már 

ki van húzva. Ebből következik, hogy ugyanennek a §-nak, tehát a 3. § , (4) bekezdését is ki 

kell törölni, mert így a nem természetes személyekre, gazdálkodó szervezetekre vonatkozóan 

meg nem kell szabályozni, hogy szerződéskötéssel jön létre, mert csak azzal jöhet létre. 

 

Farkas László képviselő: Első reagálásom polgármester asszonynak. Lehet, hogy én 

magyaráztam neked rosszul. Itt nem a fizetők fogják megfizetni a nem fizetőkét, ugyanis amit 

beterjesztettem előterjesztést, abban az szerepel, hogy a társasház vagy lakásszövetkezet 

közösen, mint szervezet béreli a konténert, csak a díj számlázása és annak a behajtása történne 

személyenként, ha úgy kötik meg a szerződést a társasházak a szolgáltatóval. Innentől kezdve 

a szolgáltató az egyéneknek számláz. Ha ő nem fizet, akkor az nem azt jelenti, hogy akkor a 

fizetőnek kell azt megfizetni. A szolgálató mivel szerződésben van az egyénnel, a lakás 

tulajdonossal, ha az nem fizet, akkor a szolgáltató közvetlen tudja behajtani a lakás 

tulajdonostól és nem a társasháztól. Jelen pillanatban a közösköltségben próbálják ezt 

érvényesíteni. Azonban nagyon sokan nem fizetnek, a közös képviselők ezekkel a személyekkel 

szemben nem tudják ezt érvényesíteni, mert nem milliókról van szó. Itt 5.000-10.000.- Ft-ról 

van szó éves szinten. Ezt a közös képviselők nem tudják behajtani. Ha viszont ebben a formában 

a szolgáltatóknak lehetőségük lenne megkötni a szerződést, akkor a szolgáltató adók módjára 

közvetlen behajtja a nem fizetőktől. 

 

Horváth Éva polgármester: Hadd válaszoljak. Tegyük fel, hogy van egy olyan társasház, 

amiben van x lakás és van 1 db 1100 literes kukája. A kuka ürítése után fizet a társasház. Azt 

fizeti, mondjuk 39 lakó. Ha abból kiszál 2, hogy kössön külön szerződést… 

 

Farkas László képviselő: Nem, rosszul értelmezed. Közgyűlési határozat van róla. Egy közös 

képviselő nem kötheti meg a szerződést a szolgáltatóval. A közgyűlés dönt egyáltalán arról, 

hogy milyen formában, mint a fűtésnél, hogy fizeti meg. Vagy mint társasház vagy lakás 

arányosan, vagy négyzetméter arányosan, vagy egyenlő felosztásban fizeti meg a díjat. Ilyen 

formában lehet megkötni velük a szerződést. Nem azt jelenti, hogy én nem akarok fizetni és 

kiszállok. Ha a közgyűlés dönt, hogy 30 lakásnál minden lakos ugyanannyit fizet, akkor 30 

szerződés jön létre. A szerződésnek 30 alap szerződése lesz nevesítve és mindenkinek 

ugyanannyit kell fizetni. Ha nem fizeti, akkor közvetlenül be lehet rajta hajtani. 

 

 

16.36 órakor Nagy Zsolt képviselő megérkezett az ülésterembe.  

A képviselők létszáma 6 fő, a Képviselő-testület továbbra is határozatképes.  
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Horváth Éva polgármester: Nagyon kíváncsi vagyok, hogy a szolgáltató erre mit válaszol.  

 

Farkas László képviselő: Lehet, hogy a szolgáltató tiltakozni fog ellene, mert neki ez plusz 

teher ez tény és való. Azonban sokkal előnyösebb helyzetben van a behajtásnál a nem fizetőktől, 

mint a közös képviselő. Ha az önkormányzat lehetőséget ad a rendeletében erre, mert a törvény 

ezt mondja ki, akkor neki kötelessége végrehajtani. 

 

Horváth Éva polgármester: Még inkább szeretném felhívni a figyelmet arra, amit a Melinda 

mondott, hogy áprilisban újra elénk kerül ez a rendelet, de most el kell fogadnunk, mert el 

kellett volna fogadnunk már februárig. Most ezt napoljuk el és majd tegyük bele, ha a testület 

támogatja.  

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Láng Géza képviselő társunk, alpolgármester úr, már évek óta 

szorgalmazza ezt, hogy ez valósuljon meg. Sokáig hasonló gondolatokkal, mint a polgármester 

asszony nem támogattam ezt az ötletet. Tegnap a Pénzügyi Bizottság ülésén rendkívül alaposan 

kiveséztük a dolgot. Nagyjából azok hangzottak el, amit most a Farkas Laci elmondott. 

Mindenféle jogi aspektust néztünk, hogy mi következhet be, ki mit léphet. Most már azt 

mondom, hogy el kellene ezt fogadnunk. Olyan rendeletet fogadjunk el, hogy a közgyűlés 

dönthessen úgy, hogy ők egyenként, személyre szólóan kérik a számlázást. Igen az a kérdés, 

hogy erre mit lép a szolgáltató. A szolgáltató csak bírósági, jogi úton támadhatja ezt meg 

valamilyen indokkal, de nem biztos, hogy sok esélye van. Abba köthet bele, hogy nincs 

személyhez rendelten egy-egy térfogat egység, hanem egy nagy közös van. Legfeljebb ebbe 

lehet belekötni. Egyébként dönthet úgy is a bíróság, hogy a kuka közös, a számla egyéni. Én 

azt mondom, hogy próbáljuk meg és lépjünk. Most emellett szavazok. 

 

16.39 órakor Pintér Csaba képviselő megérkezett az ülésterembe.  

A képviselők létszáma 7 fő, a Képviselő-testület továbbra is határozatképes.  

 

Horváth Éva polgármester: Hova tegyük bele? Találtam neki egy helyet, a 3. §-ba, attól 

függetlenül, hogy nem támogatom. Arról szól, hogy a közszolgáltatás igénybe vétele, itt utalva 

van a szerződésre. A Melinda ugye mondta, hogy a 3. §. (2) bekezdése úgy szól, hogy a 

szolgáltató és az ingatlan használó között a közszolgáltatással kapcsolatos jogviszony a 

szolgáltatási szerződés megkötésével jön létre. Ide berakhatnánk egy bekezdést, hogy ez a 

jogviszony létrejöhet a lakóingatlan tulajdonos, mint ingatlanhasználó esetében társasház és 

szövetkezet esetében, a társasház és a szolgáltató, valamint a társasházi közgyűlési döntés 

alapján a szerződés ebben az esetben a lakókkal egyedileg is megköthető. Én ide gondolom, ha 

bele akarjátok rakni. Itt van szó a szerződésről. Itt van szó arról, hogy az ingatlan tulajdonos és 

a szolgáltató között jön létre. Ezt egy kicsit magyarázzuk meg, hogy mit jelent családi házak 

esetében, társasházak esetében stb. 

 

Láng Géza alpolgármester: Elfogadható. 

 

Farkas László képviselő: Javaslatom az, hogy egy az egyben így kell beletenni. Abba a 3. §-

ba. 

 

Szabóné Czifra Melinda csoportvezető: Nem pluszban, hanem az (1) bekezdés helyett.  

 

Farkas László képviselő: Nem. Amit én javaslok, abban szerepel a közgyűlés és a közösség, 

a társasház bérlése esetén a közgyűlése határozata, döntése alapján történik… 
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Horváth Éva polgármester: Akkor ide tudom elképzelni. Van egy módosító indítvány, hogy 

a 3. § (1) bekezdést ilyen tartalommal cseréljük le. Aki támogatja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 4 igen, 2 nem szavazattal és 1 tartózkodás mellett elfogadta a javaslatot.  

 

Szabóné Czifra Melinda csoportvezető: Ehhez akkor még azt gondolom, hogy kellene 

valahova eljárási szabályt is beletenni, hogy akkor a közös képviselő minden év december 

valahányadikáig a következő évre való számlázáshoz a lakók névsorát a szolgáltatónak 

eljuttatja.  

 

Horváth Éva polgármester: Ez az ő szerződésükben lesz benne. 

 

Farkas László képviselő: Nem engedik meg, hogy a társasházak szabályzatán belül te 

rendelkezzél.  

 

Szabóné Czifra Melinda csoportvezető: Nem is akarok. 

 

Farkas László képviselő: A szabályzat szerint neki kötelessége.  

 

Szabóné Czifra Melinda csoportvezető: Szerintem valamilyen eljárási szabály akkor is 

kellene. Változhat év közben is. Szerintem ez így nem elég, ezért kértem, hogy várjunk vele a 

jövő hónapig. 

 

Horváth Éva polgármester: Egyenlőre tegyük bele így. Ezt a rendeletet egyébként meg fogja 

kapni a szolgáltató is. Itt az első oldalon van, rögtön szemet fog neki szúrni. Ha valami kifogása 

van, rögtön jelezni fogja.  

 

Láng Géza alpolgármester: Nem fogja meglepetésként érni, tud róla.  

 

Horváth Éva polgármester: Más javaslat nincs? Amennyiben nincs, aki a rendelet-tervezetet 

elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal megalkotta a következő rendeletet: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

6/2016.(III. 30.) RENDELETE: 

 

a települési  szilárd hulladék kezelésével kapcsolatos 

közszolgáltatásról   

 

(A rendelet szövege a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

5.) Jelentés a lejárt határidejű képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról  

(száma: 64/2016.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 3.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok állásfoglalását kérem! 
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Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot.  

 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Településfejlesztési Bizottság 7 

igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a határozati javaslatot azzal a kiegészítéssel, 

hogy a 4. sorszámon lévő 27/2016.(I.28.) számú határozat 3. pontjáról – A Polgármester 

levélben forduljon a Nitrogénművek Zrt-hez és kérje, hogy a GPS szolgáltató felé járjanak el a 

koordináták frissítése érdekében – adjon tájékoztatást, megtörtént-e. 

 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Bizottság 3 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a határozati javaslatot.  

Egy kérése volt a Kerekes Andrásnak, hogy a Liszt Ferenc utcában a rózsabokrok… Van egy 

határozat róla. 

 

Horváth Éva polgármester: Igen, megrendeltük a rózsásítást. Annyi a válaszom a 

Településfejlesztési Bizottságnak, hogy a levél nincs elküldve, elfelejtettem. Telefonon 

jeleztem nekik, pótolni fogom a jövő hét folyamán.  

További kérdés? Amennyiben nincs, aki a határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

139/2016.(III.24.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az alábbi 

képviselő-testületi határozatok végrehajtásáról szóló jelentést 

megtárgyalta és elfogadta: 

 

3/2016.(I.14.), 6/2016.(I.21.), 22/2016.(I.21.), 27/2016.(I.21.), 

38/2016.(I.28.), 43/2016.(II.11.), 46/2016.(II.11.), 47/2016.(II.11.), 

48/2016.(II.11.), 49/2016.(II.11.), 50/2016.(II.11.), 51/2016.(II.11.), 

52/2016.(II.11.), 53/2016.(II.11.), 55/2016.(II.11.), 58/2016.(II.11.), 

59/2016.(II.11.), 60/2016.(II.11.), 61/2016.(II.11.), 62/2016.(II.11.), 

63/2016.(II.11.), 65/2016.(II.11.), 66/2016.(II.11.), 68/2016.(II.11.), 

69/2016.(II.11.), 70/2016.(II.11.), 71/2016.(II.11.), 72/2016.(II.11.), 

73/2016.(II.11.), 74/2016.(II.11.), 75/2016.(II.11.), 76/2016.(II.11.), 

77/2016.(II.11.), 78/2016.(II.11.), 80/2016.(II.11.), 82/2016.(II.11.), 

83/2016.(II.11.), 84/2016.(II.11.), 85/2016.(II.11.), 87/2016.(II.11.), 

89/2016.(II.11.), 90/2016.(II.11.), 91/2016.(II.11.), 92/2016.(II.11.), 

96/2016.(II.11.), 105/2016.(II.25.), 112/2016.(II.25.), 113/2016.(I.21.), 

114/2016.(II.25.), 118/2016.(II.25.), 124/2016.(II.25.), 125/2016.(II.25.), 

126/2016.(II.25.), 127/2016.(II.25.), 131/2016.(II.25.). 

 

 

6.) Polgármester szóbeli beszámolója az előző ülés óta eltelt eseményekről, az ülésen 

elhangzott bejelentések alapján tett intézkedésekről 

(eredetileg 4.) napirendi pont) 
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6/1.  

 

Horváth Éva polgármester: Március 9-én megvolt a helyszíni bejárás az április 13-ról április 

14-ére virradó éjszaka szállítandó különleges gépek nyomvonaláról. Éjfél után lesz, most már 

a 3. időpontot kapjuk, olyan 3 óra körül. Plusz-mínusz 1 óra. Kisebb rakomány jön méretre, 

viszont több. Nem 2-3 szállítmány lesz, hanem több, de kisebbek lesznek, mint a tavalyi.  

 

6/2.  

 

Horváth Éva polgármester: A múltkor már jeleztük a testületi ülés után, hogy megjelent egy 

pályázat, amiben lehetőség van műfüves pályára pályázni. Erre regisztráltunk. Ezzel 

kapcsolatban Pintér Csabit én megbíztam, illetve felkértem, hogy navigálja a pályázatot. A 

regisztráció megtörtént egy kispályás műfüves pályára. Április 11-ig kell a pályázatot beadni. 

 

6/3.  

 

Horváth Éva polgármester: Újabb a KEHOP pályázatról. 17-én döntöttünk erről a 

konzorciumi megállapodásról, amit meg is kötöttünk, el is küldtünk. Egyre-másra kérik tőlünk 

az adatokat. Most az adatokkal való egyeztetés van, mert föl akarják gyorsítani, hogy mielőbb 

a támogatási kérelmet be tudják adni. Itt a legnagyobb kérdés az, hogy nettó vagy bruttó 

finanszírozás. Itt megint ÁFA téma az, ami nem teljesen egyértelmű, azokban a kérdésekben, 

amiket feltettek felénk. Abból egyértelműan az derült ki, hogy feltételezik a pályázókról, hogy 

ÁFA visszaigénylők és ezért nettó finanszírozást jeleznek előre. Azt hiszem, nem mi vagyunk 

az egyedüliek, akik nem ÁFA kötelesek, mindent le kellett írnunk, hogy mi van olyankor, ha 

nem tudja visszaigényelni az ÁFA-t egy önkormányzat egy szennyvíz telepre. Akkor a bruttó 

finanszírozás szóba jöhet-e. Pozitív visszajelzéseket kaptunk, hogy akkor valószínűleg ez így 

megy. 

 

6/4.  

 

Horváth Éva polgármester: 17-re elkészültek a kamera tervek, tehát határidőre. Az összes 

dokumentáció nálunk megvan elektronikus formában és papíron is. Az E.ON engedély, az 

oszlopokra való elhelyezésre, ez folyamatban van. Tavaly ez az engedély egy hónap alatt futott 

át, én remélem, hogy április közepére ez az engedély a kezünkben lesz és indíthatjuk a 

közbeszerzést.  

 

6/5.  

 

Horváth Éva polgármester: Március 30-án, ezt előre mondom, mert el fogom felejteni a 

végén, itt a Peytu mezőn egy viszonylag rövid ideig tartó, de nagyszabású rendezvény lesz. Az 

iskola, valószínűleg valami pályázat útján bekerült egy programba, az országos interaktív 

bűnmegelőzési programba. Ahogy nézem 3 helyszín került bele. Sopron, Budapest egyik 

kerülete és Pétfürdő. Lényeg az, hogy egy egész napos program lesz itt az iskolában, aminek a 

szervezői a BRFK, az ORFK, tehát központi szervezők, nem megyei szinten. Lesz egy 

bemutató jellegű, de mégiscsak gyakorlatnak tűnő rendezvény a délelőtt folyamán itt a Peytu 

mezőn, tehát ha szirénázást hall valaki vagy tűzoltó és rendőr autók robognak arra, akkor nem 

baleset történt, hanem bemutató van a gyerekeknek.  
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6/6.  

 

Horváth Éva polgármester: Még egy van, ami fontos. Megjelentek, bár még nem mindegyik, 

ezek a települési operatív programok, pályázatok. Erre 22-ig kellett leírni egy előzetes igényt a 

megyének, hogy a megye minél több pénzt tudjon az országos kalapból kiszedni. Egyeztettem 

a Csabival, és a Zsoltival, hogy miket írjunk ebbe bele. Elmondanám, hogy mi az, amibe nem 

biztos, de talán beleférünk és érdemes rá pályázni, ezt bele is írtam. Van egy olyan, hogy ipari 

parkok, iparterületek fejlesztése. A tavasziba biztos, hogy nem, de 4. negyedévben megjelenik 

még egyszer ez a pályázat. Én arra beírtam egy 150 millió forintos igényt a hulladékudvarra 

gondolva. Ez nem azt jelenti, hogy idén meg kell csinálni, hanem addigra álljon össze egy olyan 

projekt, ami mögött pénz is van, mármint jelölt pénz, hogy ennek alapján ezt esetleg letudjuk, 

ha belefér az ipari parkokba a hulladékudvar. Van egy olyan, amit a mostaniba tettem bele, ez 

már csak a vízügyi hatóságon múlik. Aminek az a címe, hogy környezetvédelmi infrastruktúra 

fejlesztések. Ez kifejezetten a csapadékvíz és a felszíni víz elvezetésekről szól. Kicsit 

megközelítve azt a nézetet, amiből mi már kimaradtunk, amit már csináltunk, hogy nem 

csatornában viszik a vizet, hanem zöld felületre. Mi már ebből kimaradtunk, mert mi már ilyet 

csináltunk. Viszont van erre az évre egy olyan beruházásunk, hogy Bőhm Ferenc utcai 

csapadékvíz elvezetés. Bár még a vízjogi létesítési engedély november óta nem jött meg, de a 

terv készen van. Megpróbáljuk ezt áprilisra összehozni. Itt csak 10-et tudtam kérni, mert 

meggyőződésem, hogy ez nem lesz 10, de 10-nél kevesebb nincs megjelölve, annyit lehet kérni. 

Ezt jelöltem meg, ezt addig összerakjuk. Van egy olyan, ez nagyon érdekes, önkormányzati 

tulajdonú épületek, építmények infrastruktúra, energia hatékonyság, központi rehabilitáció a 

megújuló energiaforrások fokozott hatékonyságának növelése. Itt a megújuló energiaforráson 

van a lényeg, ezt én beírtam a 4. negyedévre olyan címmel, hogy sporttelep megújuló 

energiaforrásból való villany és melegvíz ellátása. Van még kettő. Az egyiknek az a címe, hogy 

egészségügyi alapellátás infrastrukturális fejlesztése. Itt is a második fordulóra, tehát a 4. 

negyedévre kellene összeállítani egy projektet. Ide azt írtam, hogy orvosi rendelő energetikai 

felújítása és orvosi rendelő lakáskialakítása, mert ebbe a pályázatba belefér a lakás is. Tehát 

szeptemberig össze kell hoznunk valamilyen projektet ezzel kapcsolatban, hogyha szeptember 

után megjelenik, akkor… 60 millió forintot kértem a sporttelepre, 50 millió forintot kértem ere. 

Van egy olyan, hogy helyi közösségi programok megvalósítása. 20 millió forintot kértem 

Pétfürdő 20 éves születésnapjának rendezvény-sorozatára. Ennyi. Ezeket elküldtük. Ez nem 

elkötelezettség, nem fogják fejünket venni, ha nem vagy esetleg másban is indulunk. Ezt azért 

kérték a megyéről, hogy kb. a nagyságrendet tudják, hogy mennyi pénzt kérjenek le a közös 

kasszából. Egyelőre ennyit tudok mondani. 

 

Dombi Norbert képviselő: Tudom, hogy ez a napirendi pont a polgármester beszámolójáról 

szól, de itt a végén említettél pályázatokat. Volt egy feladatom, amiről most szeretnék 

beszámolni. A Közösségi Háznak az energetikai felújításáról van szó. Egyeztettem azzal a 

pályázat író csapattal, akivel az önkormányzat korábban szerződést kötött és elküldte az 

emlékeztetőt, összefoglalót arról, amiről beszéltünk. A lényege annyi, két mondat a végén, hogy 

legfontosabb feladatok:  

1. Az Önkormányzat Képviselő-testületének határozatot kell hozni a fejlesztés 

megvalósításáról, amely tartalmazza a fejlesztés megnevezését és a fejlesztéssel érintett 

ingatlan helyrajzi számát. 

 2. Költségvetés készítése a fejlesztésre vonatkozóan.  

Ez a két legfontosabb dolgunk van, hogy be lehessen adni minél gyorsabban a pályázatot. Ez 

úgy néz ki, hogy a támogatás maximális összege 50 millió forint, ami maximum a 70%-a lehet 

a teljes beruházás költségének, ami 66,67 millió forint. Vannak részletek, de nem akarom az 
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időt rabolni vele. Szét fogom küldeni képviselő társaimnak is, de ez a két dolog fontos. Itt majd 

kellene lépni, hogy a költségvetésben erre a felújításra majd valahogy össze kellene kalapálni.  

 

Horváth Éva polgármester: Meg kell határozni, hogy mit akarunk. Szóval ez azért 

bonyolultabb. Költségvetést miről csinálunk, amikor nem határoztuk meg a műszaki tartalmat.  

 

Dombi Norbert képviselő: A homlokzat szigetelése, a homlokzati nyílászárók cseréje, a fűtés 

korszerűsítés. Ezek a tételek lehetnek benne. Plusz a pályázat szempontjából olyan többlet 

pontokat lehet szerezni, amiket mással nem, hogyha valamilyen százalékban, de minimálisan 

valamennyi megújuló energiát veszünk igénybe. Néhány napelemet felteszünk… 

 

Horváth Éva polgármester: Norbi ezzel kapcsolatban hadd beszéljük ezt már ki. Az lenne a 

javaslatom, hogy nagy valószínűséggel kell rendkívüli ülést tartanunk, mert az iskola tervek 

elkészültek. A mai postával kaptunk  Palotáról egy ajándékcsomagot, amiről szintén döntenünk 

kell. Akkorra kéne egy olyan előterjesztés, amiben a műszaki tartalom meg van fogalmazva és 

akkor a határozatunk már rögtön megvan. Csabi, ha egy pár mondatot mondanál. 

 

Pintér Csaba képviselő: Tényleg csak pár mondatban. Maga ez a műfüves pályázat 

ugyanolyan konstrukció, mint ahogy a nagy pálya épült. Annyi, hogy ez most 

önkormányzatoknak szól, a központi TAO-ból. Ugyanúgy 30%-os önrésszel, tehát 70%-os 

központi támogatással. Ahogy a polgármester asszony mondta, a regisztráció megtörtént, a 

pályázat beadási határideje április 11., de nyilván, ha lesz áprilisban rendkívüli testületink, 

akkor én behozom a pályázati anyagot, és elfogadjuk, akkor én azt leadom. Döntés május 30-

án, a kivitelezés pedig 2017-ben. Ennyi röviden. Magát a pályázati anyagot én összerakom, 

igazából ez nem egy olyan bonyolult dolog, inkább sportszakmailag kell megközelíteni. Én azt 

nagyon szívesen összerakom. Röviden ennyi. Ha van valami fejlemény, akkor én azt jelzem. 

 

Láng Géza alpolgármester: A helyszín lehet az iskola? 

 

Horváth Éva polgármester: Nem. 

 

Pintér Csaba képviselő: Helyszínre azt beszéltük, hogy a volt úttörő pálya. 

 

Láng Géza alpolgármester: Beszéltünk róla, de én az Ács Imrével beszéltem és ők nagyon 

szeretnék, hogy ha az iskolában lenne. 

 

Dombi Norbert képviselő: Azt el kell keríteni. Kerítésen belül még egy kerítés. Az műfű. Az 

iskolaudvarból, ahol a gyerekek szaladgálnak, ott nem lehet. 

 

Horváth Éva polgármester: Én elhiszem, hogy az Ács Imre ezt nagyon szeretné, de akkor 

kíváncsi vagyok, hogy a műfüvön fognak rohangálni a gyereknapon, meg a gépek, meg 

minden? 

 

Pintér Csaba képviselő: Én azt gondolom, hogy 300 méterre van az iskolától.  

 

Horváth Éva polgármester: Bemelegítő edzésként lemennek. 

 

Láng Géza alpolgármester: Akkor nem kell nekünk azt a gumírozást, burkolat cserét 

megcsinálni? Ez helyette lesz? 
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Horváth Éva polgármester: Miért nem? 

 

Láng Géza alpolgármester: Elhatároztuk, hogy előbb-utóbb megcsináljuk. Ez viszont nekik 

jobb lenne, az iskolának.  

 

Horváth Éva polgármester: Most per pillanat ez a műfüves pálya nem csak az iskolának 

szólna, hanem pl. a PMTE sportszakosztályának, a gyerekeknek is. Nem iskolai lenne. Majd 

döntünk róla. Mikorra készül el? Április 11.? Akkor előtte tartunk egy rendkívüli ülést. 

 

Pintér Csaba képviselő: Április 11. a leadási határidő. Én ezt pár nap alatt összerakom. 

 

 

7.) Alapítványok pályázatainak elbírálása (száma: 62/2016.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 5.) napirendi pont) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Javasolom a Napsugár Alapítványnak az 1 millió Ft-ot átadni. 

Kérdés van-e? Nincs. Aki az előterjesztett határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

140/2016.(III.24.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Napsugár 

Alapítványt 2016. évben 1.000.000,- Ft-tal támogatja.  

A támogatás célja a pályázatban felvállalt alábbi feladatok:  

- tanulók részvétele tanulmányi versenyeken 

- táboroztatás, erdei iskola 

- szabadidő eltöltés 

végrehajtásának elősegítése.   

 

Felkéri a polgármestert, hogy jelen határozatról tájékoztassa az 

alapítványt, valamint felhatalmazza a Támogatási szerződés megkötésére.  

 

Határidő: tájékoztatás: 2016. április 10. 

                  szerződéskötés: 2016. április 30. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

Horváth Éva polgármester: Pétfürdő Sportjáért Alapítvány. Javasolom a kért támogatást 

odaadni. Kérdés van-e? Nincs. Aki az előterjesztett határozati javaslatot elfogadja, kérem, 

szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

141/2016.(III.24.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 
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Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Pétfürdő 

Sportjáért Alapítványt 2016. évben 1.530.000,- Ft-tal támogatja, 

melyből: 

- működés: 1.200.000,- Ft 

- rendezvények: 330.000,- Ft 

 

Felkéri a polgármestert, hogy jelen határozatról tájékoztassa az 

alapítványt, valamint felhatalmazza a Támogatási szerződés megkötésére.  

 

Határidő: tájékoztatás: 2016. április 10. 

                  szerződéskötés: 2016. április 30. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

Horváth Éva polgármester: Megint kaptunk a Peter Centry alapítványtól kérelmet. Szóban is 

elmondtam, el is küldtem nekik, mert most időben jelentkeztek, januárban. Elmondtam mit 

kérünk, nem így adta be. Van egy határozati javaslatunk, hogy nem támogatjuk a kérelmét. Aki 

az előterjesztett határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal és 2 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

142/2016.(III.24.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete a Peter 

Centry Alapítvány a Beteg Koraszülöttek Gyógyításáért Közhasznú 

Szervezetet – az önszerveződő közösségek, civil kezdeményezések és a 

helyi egyházi közösségek pénzügyi támogatásának rendjéről szóló 

1/2006.(I.27.) önkormányzati rendelet 2. § (5) bekezdésére tekintettel, 

mely szerint ”a Képviselő-testület az alapítványok támogatási kérelmeit a 

költségvetési rendeletének elfogadásával egyidejűleg vagy azt követő 

testületi ülésén bírálja el. Az alapítványi kérelmek tartalmi előírásaira, az 

elbírálás elveire, a támogatás kifizetésére és elszámolására vonatkozóan 

az e rendeletben a pályázatokra előírt követelményeket kell értelemszerűen 

alkalmazni” – 2016. évben nem támogatja.  

 

Felkéri a polgármestert, hogy jelen határozatról tájékoztassa az 

alapítványt. 

Határidő: tájékoztatás: 2016. április 10. 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

 

 

8.) Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának 2016. évi közbeszerzési terve  

(száma: 59/2016.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

(eredetileg 6.) napirendi pont) 
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Horváth Éva polgármester: A Településfejlesztési Bizottság állásfoglalását kérem! 

 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Településfejlesztési Bizottság 7 

igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a határozati javaslatot az alábbi 

módosításokkal:  

- Térfigyelő kamerarendszer időbeli ütemezése: eljárás megindítása 2016. II. negyedév 

eljárás teljesítése 2016. IV. negyedév III. negyedév (7 igen, egyhangú szavazat) 

- Járda felújítási munkák időbeli ütemezése: eljárás megindítása 2016. II. negyedév 

eljárás teljesítése 2016. IV. negyedév III. negyedév (6 igen, 1 nem szavazat) 

- Járdaépítési munkák időbeli ütemezése: eljárás megindítása 2016. II. negyedév eljárás 

teljesítése 2016. IV. negyedév III. negyedév (6 igen, 1 nem szavazat) 

 

Horváth Éva polgármester: Ezzel kapcsolatban lehet beírni akármit, de nincs értelme. A 

térfigyelő kameránál azt mondtuk, hogy június körül indul a kivitelezés, most ott tartunk, hogy 

E.ON. Nem vagyok benne biztos, hogyha június 1-én elindul, az szeptember 1-re elkészül. A 

forrásfoglalással nem volt gond, az egyértelmű. A járda felújítással kapcsolatban 2. negyedévet 

írtunk, de ez a nagyobb munka. Lehet 3. negyedévet írni, de mi van, ha átcsúszunk 

szeptemberre? A járdaépítési munkáknál a III. negyedéves kezdés az a reális, mert ez engedély 

köteles. Most már nem lehet engedély nélkül járdát, térkövet építeni, tehát az a csomag biztos, 

hogy később kezdődik el, mint ami nem engedély köteles, magyarán, ahol már volt járda. Én 

nem támogatom, hogy mást írjunk bele, mert ha előbb készen van a projekt, akkor örülünk neki, 

de mivel ezek a munkák már úgy-ahogy elindultak, sínen vannak, tehát már csak a 

közbeszerzési eljárás hosszadalmasságától függ. Új eljárás, ki kell tapasztalnunk, hogyan lehet 

felgyorsítani. Én nem támogatom ezeket a módosításokat. Ettől függetlenül fölteszem 

szavazásra. Ha nem tartjuk be, akkor kinek veszik a fejét? 

 

Láng Géza alpolgármester: A szerződést mi hagyjuk jóvá, úgyhogy senkinek. Ez egy cél.  

 

Horváth Éva polgármester: A kamera közbeszerzést itt megtárgyaltuk. Abban benne volt a 

3-4 hónap átfutási idő. Elhangzott, hogy júniusban kezdjük. Júniustól 4 hónap, az már a IV. 

negyedév. 

 

Láng Géza alpolgármester: Nem, szeptember. 

 

Horváth Éva polgármester: Szeptember, az a IV. negyedév. 

 

Nagy Zsolt képviselő: Az még csak a III. negyedév. 

 

Horváth Éva polgármester: Megszavaztatom darabonként. Aki azt mondja, átírjuk. Nem 

tudok rá mit mondani. A térfigyelő kamerarendszert nem tudjuk a II. negyedévben indítani, épp 

kiszámoltuk, hogy június körül kezdődhet a kivitelezés. Itt hangzott el. 

 

Nagy Zsolt képviselő: Na de ez a közbeszerzésre vonatkozik. Abba beletartozik a 

közbeszerzési eljárás lefolytatása. El tudjuk kezdeni a II. negyedévben. Nem a kivitelezésről 

szól itt a történet. Abban benne van a közbeszerzés lefolytatása is. 

 

Horváth Éva polgármester: Bocsánat, a kezdés a II. negyedévre van írva, csak a végét III. 

negyedévre írja be.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Ráadásul te javasoltad, mint előterjesztő a II. negyedévet. 
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Horváth Éva polgármester: Ezt nem is kifogásolják. Befejezésre van írva, hogy III. negyedév. 

Aki egyetért azzal, hogy a térfigyelő kamerarendszer időbeli ütemezése: eljárás megindítása 

2016. II. negyedév eljárás teljesítése III. negyedév, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen és 1 nem szavazattal elfogadta a javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Járda felújítási munkák időbeli ütemezése: eljárás megindítása 

2016. II. negyedév eljárás teljesítése III. negyedév. Aki ezzel egyetért, kérem, szavazzon!  

 

A Képviselő-testület 5 igen és 2 nem szavazattal elfogadta a javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: A járdaépítési munkáknál van egy javaslat, hogy a megindítása a 

II. negyedév legyen, ezt nem tudom. Ez engedély köteles. Aki egyetért azzal, hogy a 

járdaépítési munkák időbeli ütemezése: eljárás megindítása 2016. II. negyedév legyen.  

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Ez a te előterjesztésedben is így van.  

 

Horváth Éva polgármester: Nem, a járdaépítésnél III. negyedév van. Tehát, aki a II. 

negyedévvel egyetért, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen és 1 nem szavazattal elfogadta a javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Aki egyetért azzal, hogy a járdaépítési munkák időbeli 

ütemezése: eljárás teljesítése III. negyedév, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen és 2 nem szavazattal elfogadta a javaslatot. 

 

Horváth Éva polgármester: Aki a határozati javaslatot ezekkel a módosításokkal elfogadja, 

kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

143/2016.(III.24.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete 2016. évi 

közbeszerzési tervét e határozat melléklete szerint jóváhagyja. 

 

Felkéri a távollévő jegyzőt teljes jogkörrel helyettesítő hatósági 

csoportvezetőt, hogy a közbeszerzésekről szóló 2015. évi CXLIII. törvény 

(Kbt.) 43. § (1) bekezdés a) pontja szerinti közzétételéről gondoskodjon. 

 

Határidő: azonnal 

Felelős: Szabóné Czifra Melinda a távollévő jegyzőt teljes jogkörrel 

helyettesítő csoportvezető  

 

(A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 
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17.06 órakor szünet.  

17.16 órakor folytatódik a nyilvános testületi ülés. A képviselők létszáma 7 fő, a Képviselő-

testület továbbra is határozatképes.  

 

 

9.) Pétfürdő, Posta környéki, önkormányzati tulajdonú ingatlanok telekegyesítése 

(száma: 58/2016.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Településfejlesztési Bizottság állásfoglalását kérem! 

 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Településfejlesztési Bizottság 7 

igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a határozati javaslatot.  

 

Horváth Éva polgármester: A Horizont környékén vannak még régi, a térképre valamilyen 

építési engedély alapján rárajzolt nem létező építmények, amik tulajdonképpen nincsenek. 

Ezeket törölnénk a térképről és belevonnánk abba a területbe, ami a közterületet jelöli. Aki az 

előterjesztett határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

144/2016.(III.24.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy a Pétfürdő, 2259/10, 2259/12 és 2259/15 hrsz-ú 

ingatlanok vonatkozásában telekegyesítést hajt végre. 

 

A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert a telekegyesítéssel 

kapcsolatos intézkedések (geodéziai munkarészek megrendelése, 

földhivatali ügyintézés) megtételére. 

 

A munkálatok elvégzésének fedezete a 2016. évi költségvetés 

„községgazdálkodás” dologi előirányzata. 

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: folyamatos 
 

 

10.) Pétfürdő, Micsurin kiskertek telekalakítása (száma: 66/2016.) 

Előterjesztő: Horváth Éva polgármester 

 

 

Horváth Éva polgármester: A Településfejlesztési Bizottság állásfoglalását kérem! 

 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Településfejlesztési Bizottság 6 

igen szavazattal, 1 tartózkodás mellett elfogadásra javasolja a határozati javaslatot.  

 



 21 

Horváth Éva polgármester: Kérdés az előterjesztéssel kapcsolatban? Ez nem elkötelezés, 

csak valamilyen szinten indítsuk el és majd akkor döntünk, ha tisztán látunk. Nincs.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Biztos, hogy ez lett a bizottsági határozat? Nem volt egy kicsit 

hosszabb? 

 

Szabóné Czifra Melinda csoportvezető: Igen, ez volt.  

 

Horváth Éva polgármester: Ismertetem a határozati javaslatot.  

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Még csak annyit hadd mondjak, mielőtt erről szavaznánk. A 

Településfejlesztési Bizottság ülésén felmerült, hogy ennek a középső Micsurin útnak mind a 

két irányba kell-e csatlakoznia?  Tehát fölfelé a Bőhm Ferenc utca felé is, vagy csak elég a 

Temető utca felé, vagy csak a Bőhm Ferenc utca felé, hogy kevesebb telket kellene kisajátítani. 

 

Horváth Éva polgármester: Mindenképpen átmenő forgalom lenne, zsákutcát nem alakítunk 

ki.  

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Elég lenne egyik irányba. Most van a Temető utca felé. 

 

Horváth Éva polgármester: A Temető utca felé a csatlakozás igazából nem út.  

 

Nagy Zsolt képviselő: Terven az lesz.  

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Kettő telket is érint. 

 

Horváth Éva polgármester: Itt megint a közlekedés miatt gondolom. Így fogadtuk el a 

rendezési tervben. Ez a rendezési terven jelölt új út kialakítása. 

 

Dombi Norbert képviselő: Jó, de kevesebbet csinálhatunk.  

 

Horváth Éva polgármester: Ha most elindítjuk, akkor mennyit valósítunk meg, azt 

eldönthetjük akkor is. Egyelőre menjen ez. Utána még lehet pontosítani. 

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Menjen, de utána el kell gondolkodni, hogy kell-e mind a két 

irányba kivezetés. 

 

Dombi Norbert képviselő: Ezt a Településfejlesztési Bizottság ülésén a Feri nem tudta végig 

mondani, mert belebeszéltünk. Szinte 100%, hogy nem fogunk a telekhez hozzájutni, mert 

néhány éve lett szőlővel beültetve, a tulajdonos biztos, hogy nem adja oda a földet.  

 

Horváth Éva polgármester: Ha ilyen van, akkor azt is mondhatja, hogy nem szándékozik. Ha 

van egy ilyen ellenállás, vagy azt írja, hogy nem akarom, akkor erre lehetősége lesz a 

szándéknyilatkozatban. Akkor rögtön kibukik, hogy elhamarkodott volt ez a nagy 

területkijelölés. Akkor döntsünk róla, amikor már valamit láttunk. 

 

Dombi Norbert képviselő: Szeretném azt javasolni, kérni, hogy fogalmazzatok meg egy ilyen 

szándéknyilatkozatot, amit alá lehet írni. Én elmegyek mindenkihez és következő ülésre hozom. 
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Horváth Éva polgármester: Nemcsak egy szándéknyilatkozatot fogunk kinyomtatni, hanem 

az előzményeket is. Hogy ez mivel jár, meg a lehetőségeket, hogy mit válaszolhat. 

 

Dombi Norbert képviselő: Csak segíteni szeretnék. 

 

Horváth Éva polgármester: Valószínűleg igénybe fogjuk venni a postázásnál. Az első nagy 

feladat nem az lesz, hogy mit küldünk ki, hanem hogy kiknek.  

 

Dombi Norbert képviselő: Az is megvan. Nekem megvan. 

 

Horváth Éva polgármester: Majd a tulajdoni lap alapján beazonosítjuk. Összeülünk és 

gyorsítjuk. Aki az előterjesztett határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

145/2016.(III.24.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy 

határozott, hogy a Pétfürdő, Micsurin kiskertek úthálózatának kialakítása 

érdekében - az előzetes geodéziai munkák ismeretében - az alábbi 

intézkedéseket hozza: 

 

a) érintett ingatlanok tulajdonosainak tájékoztatása az önkormányzat 

útkialakítási szándékáról, 

b) nyilatkozat beszerzése az érintett ingatlanok tulajdonosaitól az 

úthálózatba kerülő területrészek önkormányzati tulajdonba 

kerülésének módjáról. 

 

A Képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert az 

ingatlantulajdonosokkal való kapcsolatfelvételre, az ingatlantulajdonosok 

írásbeli szándéknyilatkozatának beszerzésére. 

 

Felelős: Horváth Éva polgármester 

Határidő: a) az ingatlantulajdonosokkal való kapcsolatfelvételre:  

                      2016. május 30.    

      b) Képviselő-testület tájékoztatása a beérkezett 

nyilatkozatokról: 2016. június 23. 
 

 

11.) Önálló képviselői indítvány Farkas László részéről: Iskola lépcső kivitelezés 

felülvizsgálat (száma: 69/2016.) 

Előterjesztő: Farkas László képviselő 

 

 

Horváth Éva polgármester: A bizottságok állásfoglalását kérem! 

 



 23 

Miskolczi Ferenc Településfejlesztési Bizottság elnöke: A Településfejlesztési Bizottság 7 

igen, egyhangú szavazattal elfogadásra javasolja a határozati javaslat 1. pontját, a 2. pontról 

nem nyilvánított véleményt.  

A felülvizsgálat időpontjára 2016. április 4-én, 17,00 órát jelöli ki a Bizottság, melyre meghívja 

a polgármestert, alpolgármestert, műszaki ellenőrt. 

A vizsgálaton áttekintik a tervet, a szerződést, az átadás-átvételi jegyzőkönyvet és az építési 

naplót.  

 

Farkas László Pénzügyi Bizottság elnöke: A Pénzügyi Bizottság 3 igen egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a Településfejlesztési Bizottság javaslatát. A 2-es pontot visszavontam.  

 

Horváth Éva polgármester: Más javaslat?  

 

Farkas László képviselő: Még egy gondolat hozzá, mert a Pénzügyi Bizottságtól elég sok 

szemrehányást kaptam, hogy miért nem konkrét javaslatot teszek. Ez pont azért történt így, 

mert nem egy esetben volt amikor megtettem, hogy azt mondta a Testület, hogy nem, majd a 

bizottság megvizsgálja. Aztán a bizottság ugyanazt a döntést meghozta, amit én javasoltam. 

Most ezt megelőztem. A 2. pontnál azért tettem javaslatot, hogy vizsgálja meg az átadás-átvétel 

és a műszaki ellenőrzés hogyan történt, mert ez, hogy ilyen selejtes munka készül el, ennek 

mindenképpen részese a műszaki ellenőr is. Nem lett volna szabad átvenni. Az előző időkben 

ez halmozottan jelentkezett. El kéne végre jutni oda, hogy legyen valamilyen felelősségre vonás 

az ilyen trehány munkák átvételére. Azért vontam vissza, mert a Településfejlesztési Bizottság 

meggyőzött arról, hogy legyen előszőr vizsgálat, aztán majd utána döntünk, hogy legyen 

felelősségre vonás vagy sem. 

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Csak annyit, hogy túl sokat ne várjanak a bizottsági ellenőrzéstől, 

átvizsgálástól. A bizottság azt tudja csinálni, hogy megnézi a tervet és megnézi, hogy annak 

megfelelően történt-e a kivitelezés. Például ami felmerült, valamelyik testületi ülésen 

javasoltuk, hogy a középső térburkolatos járdarészt emeljük ki. 

 

Horváth Éva polgármester: Meg lett emelve az első lépcsőfokig.  

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Most nem látszik, hogy meglett-e emelve. Megnézzük, hogy a 

terven meglett-e emelve. Ha a terven meg lett emelve, akkor megnézzük, hogy mennyire lett 

megemelve, mert ez nem úgy néz ki, mintha ki lett volna emelve a szintből.  

 

Horváth Éva polgármester: Az első lépcsőfokig meg lett emelve. Mindegy, a bizottság 

bejárja, megnézi. 

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Megnézzük az építési naplót, ott nem hiszem, hogy találunk 

olyat, amibe leírták volna, hogy nem a terv szerint csinálták meg az egész kivitelezést. Ennyi 

eszük biztos van. Az átadás-átvételi jegyzőkönyvből valószínűleg azt fogjuk látni, hogy a 

műszaki ellenőr elfogadta megfelelő minőségben, átvette. Ami történt a beton és a burkolatok 

alatt, azt már nem tudjuk vizsgálni. Egyetlen fénykép van, amit Farkas képviselő úr készített a 

gerenda kitámasztóról. Nincs 40 cm széles, de hogy milyen mély azt már nem tudjuk megmérni, 

csak bontással. Teljesen nyilvánvaló, hogy a munka így selejt és a lépcsőt gyakorlatilag javítani 

kell, vagy fel kell újítani. 
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Horváth Éva polgármester: Majd a bejáráson elmondja a műszaki ellenőr, én nem akarom 

húzni. Megtudjátok mindazt, ami történt, mi hogy van. Az előterjesztéssel kapcsolatos 

észrevételek is biztos meglesznek. 

 

Farkas László képviselő: Egy kérésem lenne. A polgármestert, alpolgármestert meghívták. 

Megjelenhetek én is? 

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Igen. Április 4-én 17 órakor. 

 

Láng Géza alpolgármester: Meghívót szeretnénk kérni. 

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Kiküldjük, persze. Megkérem a hivatalt, hogy küldje ki. 

 

Horváth Éva polgármester: Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az 

iskola Berhidai út 54. számú épülete előtti lépcső és térburkolat kivitelezésével kapcsolatosan 

megbízza a Településfejlesztési Bizottságot az iskola lépcső és térkő burkolás kivitelezésének 

teljes körű felülvizsgálatára és annak eredményének Testület elé terjesztésével. 

Határidő: a feladat elvégzése 2016. április 16. 

Felelős: Településfejlesztési bizottsági elnök 

Aki a határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 6 igen szavazattal és 1 tartózkodás mellett meghozta a következő 

határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

146/2016.(III.24.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete az iskola 

Berhidai út 54. számú épülete előtti lépcső és térburkolat kivitelezésével 

kapcsolatosan megbízza a Településfejlesztési Bizottságot az iskola lépcső 

és térkő burkolás kivitelezésének teljes körű felülvizsgálatára és annak 

eredményének Testület elé terjesztésével. 

 

Határidő: a feladat elvégzése 2016. április 16. 

Felelős: Településfejlesztési bizottsági elnök 

 

 

12.) Óvodavezetői pályázati kiírás (száma: 71/2016.) 

Előterjesztő: Szabóné Czifra Melinda távollévő jegyzőt  

teljes jogkörrel helyettesítő csoportvezető 

 

 

Szabóné Czifra Melinda csoportvezető: Előszőr is elnézést kérünk, hogy ez elkerülte a 

Hivatalban mindenkinek a figyelmét. Köszönjük Farkas képviselő úrnak a figyelmeztetést a 

tegnapi bizottsági ülésen. Gyorsan próbáltuk megcsinálni az előterjesztést, ami azért ilyen sok, 

mivel a jogszabályi hivatkozásokat teljes egészében belevettük. Mire van lehetősége a 

Képviselő-testületnek, mi a pályázat kötelező tartalma. Most felsorolás szerűen megyek végig 

az előterjesztésen, mert felolvasni nem igazán szeretném. Mindenféleképpen pályázatot kell 

kiírni, mert ugyan a törvény lehetővé teszi azt is, hogy ne pályázat alapján legyen betöltve a 
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magasabb vezetői állás, hogyha az intézményben a dolgozóknak legalább a 2/3-a hozzájárul, 

de ez csak abban az esetben, ha az intézményvezető mondjuk a 2. ciklusára pályázik.  

Egyértelmű a Köznevelési Törvény 67.§. (7) bekezdése értelmében, hogy a 3. és a további 

ciklust pályázó intézmény vezetőnél ez már nem jöhet szóba. 

 

Dombi Norbert képviselő: Biztos vagy benne? 

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Nem is pályázhat? 

 

Szabóné Czifra Melinda csoportvezető: Pályázhat. A lényeg, hogy csak pályázattal lehet 

betölteni az állást, meghosszabbítani a kinevezést nem lehet a Márti esetében, ha ő pályázik, 

mert a 3. ciklusa lenne az intézményvezető asszonynak. Mindenféleképpen kötelező a pályázat 

kiírása. Aztán le van írva itt, hogy mit kell tartalmaznia a pályázatnak. Le van írva a pályázatok 

beadása után következő eljárási rend, ami ugye az óvoda esetében jogszabályban 

meghatározott, hogy az intézmény dolgozóinak 30 napot kell adni a pályázat beérkezését 

követően arra, hogy véleményezzék a pályázatokat. A véleményezést követően kerül vissza a 

pályázatok szintén szakmai véleményezése a 3 tagú bizottsághoz, ami a gyakorlat szerint a 

Humán Bizottság. Utána a Humán Bizottság fogja meghallgatni a pályázókat, utána az ő 

véleményével együtt kerül Testület elé döntésre, mivel a hatáskör az övé. Itt az időpontok, 

ahogy kijönnek, a pályázati kiírásban az elbírálás napja július 28. A Márti vezetői megbízása 

pedig július 31-ig szól.  

 

Horváth Éva polgármester: Addig le kell zongorázni. 

 

Dombi Norbert képviselő: A jegyző? Korábban én úgy emlékszem a Gondozási Központ 

vezető választás előtt is volt egy meghallgatás, akkor a jegyző asszony a meghallgató bizottság 

tagja volt és szavazott.  

 

Szabóné Czifra Melinda csoportvezető: Jegyző asszony nem volt. 

 

Dombi Norbert képviselő: De bizony. Ott ült mellettem. A Humán Bizottság kiegészült jegyző 

asszonnyal, ő is szavazott.  

 

Horváth Éva polgármester: Ennek a menetét majd megnézzük, és ennek alapján fogunk 

eljárni. Tehát nem 3 tagot választunk, hanem a Humán Bizottságnál marad. Ez nem zárja ki azt, 

ami a Gondozási Központnál is volt. A Képviselő Testület is meghallgathatja a jelentkezőket. 

Akkor is így csináltuk. Van kérdés még? Nincs.  

Aki az előterjesztett határozati javaslatot elfogadja, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 7 igen, egyhangú szavazattal meghozta a következő határozatot: 

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

147/2016.(III.24.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete nyilvános 

pályázatot ír ki a 

 

„Panelkuckó” Napközi Otthonos Óvoda  

Pétfürdő, Liszt Ferenc u. 17. 
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magasabb vezetői  - óvodavezető - beosztásának betöltésére a határozat 

mellékletét képező pályázati felhívás közzétételével. 

  

A Képviselő-testület felkéri a jegyzőt, hogy a felhívás közzétételéről a 

kormányzati személyügyi igazgatási feladatokat ellátó szerv (személyügyi 

központ) internetes oldalán, az önkormányzat internetes oldalán, a 

Pétfürdői Polgármesteri Hivatal hirdetőtábláján, a helyi TV képújságjában, 

a Pétfürdői Krónika áprilisi megjelenő számában, valamint az Oktatási és 

Kulturális Közlönyben gondoskodjék.  

 

Határidő: 2016. április 8. 

Felelős: Szabóné Czifra Melinda 

             távollévő jegyzőt teljes jogkörrel helyettesítő csoportvezető 

 

(A határozat melléklete a jegyzőkönyv mellékletét képezi.) 

 

Horváth Éva polgármester: Én visszatérnék a tájékoztatók előttre, mivel akkor 4-en voltunk. 

Zárt ülésre javasoltam az Alsóőrsi témát. Még egyszer rákérdeznék és feltenném szavazásra. 

 

Dombi Norbert képviselő: Ez szabályos eljárás? 

 

Horváth Éva polgármester: Igen. Miért ne tehetném fel, azóta 3 képviselő megjött. 

 

Farkas László képviselő: Élő határozatot nem lehet. Először vissza kellene vonni az előzőt. 

Van egy élő határozat, hogy nyílt ülésen tárgyaljuk. 

 

Szabóné Czifra Melinda csoportvezető: Miért kellene visszavonni? Nem. Olyan határozat 

nincs, hogy nyílt ülésen tárgyalja a Testület. Olyan határozat van, hogy nem fogadta el a 

Képviselő-testület, hogy zárt ülésen tárgyalja ezt az előterjesztést. Polgármester asszonynak az 

ülésen joga van még egyszer visszahozni, azt nem kell visszavonni, hogy nemlegesen döntött a 

testület. 

 

Dombi Norbert képviselő: Az elfogadott napirend nem határozat? 

 

Szabóné Czifra Melinda csoportvezető: Nem. A napirendet nem határozattal fogadjuk el.  

 

Farkas László képviselő: Az egy élő határozat, hogy elfogadta a testület, hogy nyílt ülésen 

tárgyalja. 

 

Horváth Éva polgármester: Nem azt tettem fel szavazásra. 

 

Farkas László képviselő: Azzal, hogy a napirendet elfogadta a testület, azzal a benne lévő 

tartalmát is elfogadta.  

 

Szabóné Czifra Melinda csoportvezető: Ezzel nem vitatkozik senki. Nem határozat.  

 

Horváth Éva polgármester: Nem fogadta el, mert egyenlő arányú szavazat volt. 2:2 volt a 

szavazatarány.  
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Szabóné Czifra Melinda csoportvezető: Az egy nemleges határozat, ami arról szól, hogy a 

Képviselő-testület nem fogadta el azt a javaslatot, hogy zárt ülésen tárgyalja az előterjesztést. 

 

Horváth Éva polgármester: Ugyanazt a kérdést teszem fel. Aki egyetért azzal, hogy az 

Alsóörs 0123 hrsz-ú ingatlan tárgyú (68/2016.) számú előterjesztést zárt ülésen tárgyaljuk, 

üzleti érdek miatt, kérem, szavazzon! 

 

A Képviselő-testület 5 igen és 2 nem szavazattal meghozta a következő határozatot:  

 

PÉTFÜRDŐ NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZATA  

KÉPVISELŐ-TESTÜLETÉNEK  

148/2016.(III.24.) SZÁMÚ HATÁROZATA: 

 

Pétfürdő Nagyközség Önkormányzatának Képviselő-testülete – mivel a 

nyilvános tárgyalás az önkormányzat üzleti érdekét sértené – a 

Magyarország helyi önkormányzatairól szóló 2011. évi CLXXXIX. 

törvény 46. § (2) bekezdés c) pontja alapján elrendeli a „Alsóörs 0123. 

hrsz-ú ingatlan” tárgyú, 68/2016. számú előterjesztés zárt ülésen történő 

tárgyalását. 

 

 

Tájékoztatók: 

 

1.) Tájékoztató a 2016. évi beruházásokról, felújításokról (száma: 70/2016.) 

 

 

Horváth Éva polgármester: Van valakinek hozzászólása? Nincs.  

 

 

2.) Szóbeli tájékoztató a jegyzői pályázatokról 

 

 

Horváth Éva polgármester: Jegyző asszonyunk március 31-vel nyugdíjba vonul. 

Meghirdettük a jegyzői állást, beérkeztek a pályázatok és erről szeretném tájékoztatni a 

képviselőket. Március 31-vel kinevezem jegyzőnek Szabóné Czifra Melindát. Részletekbe bele 

mehetünk ülésen kívül. Gratulálunk. Ezennel szeretném megköszönni Jánosiné Izsó Ildikó 

jegyző asszonynak az elmúlt 15, majdnem 16 évben végzett munkáját. Nagyon sok mindent tett 

ő itt értünk a munkája során.  

Annyit elmondok még, hogy 10 pályázat érkezett be. Ebből 5 pályázat vagy formai, de 

leginkább tartalmi indok miatt, nem felelt meg a kiírásnak, el kellett utasítanunk. A fennmaradó 

5 pályázóból 1 nagyon szimpatikus fiatalember állást talált, visszavonta a pályázatát. 

Alapvetően 4 pályázó közül kellett döntenem. 

 

Farkas László képviselő: Ehhez kapcsolódóan. Volt egy döntésünk, hogy április 1-től 

továbbra is megbízási szerződéssel alkalmazzuk jegyző asszonyt, csak arról nincs döntés, hogy 

kinek a hatósága alatt és milyen feladatra.  

 

Horváth Éva polgármester: Én akkor is úgy gondoltam, hogy a Pétfürdői Polgármesteri 

Hivatal feladatkörében eljárva. Ettől kezdve, hogy mit végez, az a leendő jegyző feladata. 
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Farkas László képviselő: Erről testületi döntés kellene. Nincs eldöntve. A Testület nem döntött 

arról, hogy milyen feladatra és hol alkalmazza. Lehet a Polgármesteri Hivatalon belül is, de 

lehet közvetlen a Képviselő-testület hatáskörében is. 

 

Szabóné Czifra Melinda csoportvezető: Előszedtem a jegyző asszonynak a január 21-i 

anyagban kért határozatát, amiben ezzel foglalkozott a Képviselő-testület. Emlékeim szerint az 

előterjesztésben is azt kérte a jegyző asszony, hogy azért kéri ezt a döntést, hogy a 

költségvetésnél a tervezés már így történjen. A költségvetés munkaanyagában egyértelműen 

szerepel, hogy a hivatal melletti szaktanácsadásban szeretne ő is dolgozni, meg mi is azt 

szeretnénk, ha ott dolgozna. A Hivatal költségvetésébe került bele az ő megbízási díjának a 

költsége, ezért nem kell róla határozat, ott döntött a Testület. 

 

Horváth Éva polgármester: Ezt elfogadta a Képviselő-testület. 

 

Nagy Zsolt képviselő: Ezt konkrétan nem, csak a költségvetést. 

 

Horváth Éva polgármester: Elnézést! A munkaanyag tárgyalásánál a Hivatal kiadásait külön 

határozatban fogadta el a Képviselő-testület.  

 

Dombi Norbert képviselő: Kérdésem lenne, hogy jegyző asszonynak voltak olyan dolgai, rá 

vonatkozó határozatok, amik nem lettek elvarrva. Ezekkel mi lett? 

 

Horváth Éva polgármester: Ezek még el nem varrt szálak, folytatni kell őket. 

 

Pintér Csaba képviselő: Ő ezeket átadta? 

 

Dombi Norbert képviselő: Csak egy példát mondok, a honlap. Az az ő feladata volt. Annak a 

megújítása, elment vele nem tudom hány év. Valami mindig elhangzott, de nem történt semmi. 

Ez az ő feladata volt. Most ezekkel az ügyekkel, amiket ő nem fejezett be, hogy finoman 

fogalmazzak. Ezekkel mi lesz? 

 

Szabóné Czifra Melinda csoportvezető: Folytatódik. 

 

Dombi Norbert képviselő: Össze kellene ezeket gyűjteni, jó lenne, ha tudnánk róluk. 

Szeretném, ha kapna róla a Képviselő-testület tájékoztatást, hogy milyen elvarratlan szálak 

vannak, hogy azokat tudjuk tovább göngyölíteni. 

 

Horváth Éva polgármester: Az áprilisi ülésre hozzuk ezeket a határozatokat, és elmeséljük, 

hogy mik történtek azóta. 

 

Nagy Zsolt képviselő: Így a tanácsadásért a feladatait kitől fogja kapni? 

 

Horváth Éva polgármester: A jegyzőtől. 

 

Pintér Csaba képviselő: Azt kérdezhetem, hogy hogyan áll az átadás-átvétel? Ez a folyamat 

elkezdődött vagy majd csak most fog?  

 

Szabóné Czifra Melinda csoportvezető: Elkezdődött. 
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Pintér Csaba képviselő: Tehát folyamatban van. Kedvenc mondatunk. Akkor folytatnám. A 

folytonosság akkor megmaradt tulajdonképpen a munkában, annyi, hogy a Melinda előre lépett, 

ehhez mindenféle képpen gratulálunk. Én akkor szeretnék egy kicsit ünneprontó lenni. Azt 

szeretném megkérdezni, hogy ez a köztartozás mentes dolog figyelve van-e. Tudtommal ez 

jegyzői hatáskör volt. Kérdezném, hogy ez hogyan fordulhatott elő, hogy képviselő társunk 3 

hónapig nem volt fönn ebben az adatbázisban, kérdezném a pénzügyi bizottság elnökét is, hogy 

lehetett így elfogadni a vagyonnyilatkozatát ennek ismeretében. 

 

Horváth Éva polgármester: Erre én annyit tudok mondani, hogy egyrészt nem volt a 

jegyzőnek a feladata ez. Másrészt az adatkérésben már észrevettek egy hibát. Tudniillik van 

egy halmaz név annál, aki ezt gyűjti és fölrakja a fekete bárányokat. A név mellett nincs 

megjelölve, hogy kicsoda. Most hoztak egy olyan döntést, hogy kérték legyen odaírva, hogy xy 

képviselő.  Központilag nézik ezt, és aki ilyen funkcióban van, hivatalból fogják értesíteni a 

jegyzőt. Ennyit változott a rendszer. 

 

Pintér Csaba képviselő: Jó. Egyszer volt, hogy nem kerültem föl én is, akkor kaptam egyből 

3 telefont a hivatalból.  

 

Horváth Éva polgármester: Jószándékból.  

 

Pintér Csaba képviselő: Semmi gond. Most is megtörtént ez a jószándék, mégis 3 hónapról 

beszélünk. 

 

Horváth Éva polgármester: Most hivatalból küldik meg és hivatalból kell lépni ez ügyben. 

Most helyre rakták ezt a dolgot. 

 

Farkas László képviselő: Nyilván nem véletlenük kérdezte Pintér Úr. 

 

Pintér Csaba képviselő: Abszolút nem.  

 

Farkas László képviselő: Bízik abban, hogy…  

 

Pintér Csaba képviselő: Nem bízok semmiben, csak feltettem egy kérdést. 

 

Farkas László képviselő: Nálam van a szó. Bízik abban, hogy ebben az esetben engem ki lehet 

rakni a képviselők közül. Tudja, hogy rólam van szó. Elmondhatom, hogy a NAV hibájából 

történt. Decemberi kötelező befizetésem volt. Nem rögzítették, csak 1 hónappal később, így 

automatikusan töröltek. A NAV problémája volt, erre kiadták az igazolást is. 

 

Horváth Éva polgármester: Ez másképpen, hivatalosan fog menni. Nem úgy, hogy vagy nézi 

valaki vagy nem. Központilag fognak bennünket értesíteni.  

 

Farkas László képviselő: Az, hogy én december 10-én teljesítek egy befizetést, azt nem január 

23-án kell nekik iktatni.  

 

Szabóné Czifra Melinda csoportvezető: Ehhez csak annyit szeretnék mondani, hogy a 

jogszabály úgy szólt, ahogy most is szól, hogy a NAV-nak kell az értesítést megküldeni az ő 

rendszeréből olyan esetben, ha a köztartozás mentes adatbázisban nem szerepel a képviselő. 

Mindehhez a jogszabályi rendelkezéshez a végrehajtási rendeletet felejtették el megalkotni. Ott 

állt a dolog, hogy a NAV-nak meg kell küldeni. Mivel nem tudta a NAV, hogy hova kell 
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küldeni, mert az emberek beregisztráltak, azt nem kellett oda írni, hogy képviselő, azt meg 

végképp nem, hogy Pétfürdő település képviselője. Nem is tudta volna hova küldeni. Az a 

jegyzőnek véletlenül sem volt feladata, hogy ezt figyelje. Az, hogy az első… 

 

Pintér Csaba képviselő: Nálam figyelte. 

 

Szabóné Czifra Melinda csoportvezető: Nem tudom, miért kell ezt így mondani, hogy nálad 

figyelte, mindenkinél figyeltük, mindenkinek szóltunk. Nem te volták az egyetlen. 

Mindenkinek szóltunk, amikor nem szerepelt a listán. Főleg az első időben. Ez rögtön az elején 

volt. Akkor biztos, hogy mindig megnéztük, hogy ebbe ne csússzunk bele, hogy esetleg 

valakinél ez nincsen rendben. Onnantól nem figyeltük havonta. Én azt sem tudom, hogy amikor  

ez a helyzet megint előállt, hogy akkor mennyi idő után vette észre jegyző asszony, hogy mi 

van. Én azt gondolom, hogy akkor rögtön szólt képviselő úrnak, aki rögtön intézkedett is. Azt 

meg én mondtam, hogy az igazolást, legyen szíves nyújtsa be, mert tőled is megköveteltük, tőle 

is kérjük. Ezt konkrétan így zajlott le. 

 

Pintér Csaba képviselő: Rendben. Hadd lássunk már tisztán, én ezért tettem föl ezt a kérdést. 

Én nem akarok innen senkit kipöckölni. Nem én választottalak ide, hanem a lakosság. 

 

Szabóné Czifra Melinda csoportvezető: Akkor ehhez még hozzátartozik, hogy erre a 

jogszabályi hiányosságra, joghézagra rájött a törvényalkotó. Januártól regisztrálni kellett a 

jegyzőnek, hogy kik a képviselők a településen. Így tudják hova kötni a képviselőket, innentől 

fogva a NAV fogja az adatot szolgáltatni, ha ilyen helyzet előfordul. Továbbra sem nekünk kell 

figyelni. 

 

Dombi Norbert képviselő: Bocsánat. Csabihoz csatlakozva. A NAV-nak van egy nyilvános 

adatbázis rendszere, amit bárki ellenőrizhet. Ez nem titkos. Nyilvános, bárki rákereshet, hogy 

a képviselőknek, polgármesternek, bárkinek, a közpénzből valamilyen díjazást kap, a törvény 

által kötelezően regisztrálnia kell ebben az adatbázisban. Onnantól lehet követni, hogy kinek 

van tartozása és kinek nincs. Ha már itt kiderültek a dolgok, Farkas képviselő úr utoljára tavaly 

novemberben volt fenn. December-január-februárban nem volt fenn. Három hónap. Ezért 

kérdezte a Csabi, hogy ez hogyan történhetett. Ráadásul úgy, hogy mindegyünknek vagyon- 

nyilatkozatot kellett beadni, abban viszont van egy olyan pont, hogy a képviselőnek van-e 

köztartozása vagy nincs. A Laci nyilatkozatában az van írva, hogy nincs, miközben az adatbázis 

adatai alapján volt neki. 

 

Horváth Éva polgármester: Mint kiderült és erről az igazolást is megkapta, hogy… 

 

Dombi Norbert képviselő: Ezért merült föl ez a kérdés, hogy figyeli ezt valaki, rendben 

vannak ezek a dolgok, nyomon követhető ez, vagy el lehet siklani hónapokon keresztül ezek 

felett. 

 

Horváth Éva polgármester: Most már nem, mert küldik. Legalábbis ezt ígérték. 

 

Farkas László képviselő: Még egyszer mondom. 1100,- Ft-os tartozásról van szó, amit én 

befizettem december 10-én, de nem írták jóvá csak január 23-án. 

 

Dombi Norbert képviselő: De a februáriban sem voltál fenn. 
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Farkas László képviselő: Pont ebből kifolyólag, mert töröltek belőle. Én befizettem 

határidőre, de nem írták jóvá és töröltek belőle. 

 

Pintér Csaba képviselő: Újra kell kérvényezni a felvételt. 

 

 

VEGYES ÜGYEK 

 

Horváth Éva polgármester: Van valakinek hozzászólása? 

 

1. Bánya utca ingatlanok 

 

Láng Géza alpolgármester: Bánya utcai lakásoknál a pincék vízszint süllyesztésével 

kapcsolatban érdeklődnék. 

 

Horváth Éva polgármester: Én elküldtem a megrendelőt a tervezőnek, de a beruházási 

beszámolóban benne van, azt is el kellene olvasni. Várom a szerződés tervezetét, ennek már 

egy hónapja. Megkapta, mert a tértivevény visszajött. Azóta nem jelentkezett. 

 

 

2. Kérelem 

 

Dombi Norbert Humán Bizottság elnöke: A Bizottság 7 igen, egyhangú szavazattal 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek, hogy szerezzen be a Várpalotai 

Mentőállomásnak maximum 300 ezer Ft értékben egy mosógépet és egy szárítógépet. Ezt most 

csak azért voltam kénytelen elmondani, mert egyfelől  ez a bizottságnak egy kérése, másfelől 

egyetértek vele, harmadrészben pedig szeretném látni a képviselő társaimat, hogy legalább 

bólintanak, hogy ez jó ötlet-e. Vállaljuk-e, mert akkor én az április 11-i ülésre készítek belőle 

egy indítvány és akkor visszahozom, de csak akkor, ha látom, hogy meglesz a támogatás. 

 

Horváth Éva polgármester: Én most a saját véleményemet mondom. Ehhez kéne a mentő 

állomásnak egy kérelme. 

 

Dombi Norbert képviselő: Ott van, már beküldtem a hivatalba. 

 

Horváth Éva polgármester: Én ezt hiányoltam. Én mindenféleképpen támogatni fogom. 

 

Dombi Norbert képviselő: Lehet szavazást kérni úgy, hogy nincs határozat? 

 

Horváth Éva polgármester: Szándékot szavaztatok meg. 

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Miért kell nekik mosógép? 

 

Dombi Norbert képviselő: Nem voltál ott az ülésen, mindjárt megkeresem az e-mailt. 

Felolvasom, mert nem hosszú. (Felolvassa a kérelmet, mely a jegyzőkönyv melléklete) Annyit 

hozzá szeretnék fűzni, hogy beszéltem Zsolttal telefonon is. Felmerült a bizottságban, hogy 

miért csak mindig hozzánk jönnek, ezt én rögtön meg is kérdeztem tőle. Azt mondta, hogy a 

várpalotai önkormányzattól is kaptak konyhabútort vagy valamit. 
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Horváth Éva polgármester: Én célszerűbbnek tartanám a pénzeszköz átadást. Nehogy már mi 

rohangáljunk mosógép után. Mindegy, ezt majd az előterjesztésnél megbeszéljük. 

 

Láng Géza alpolgármester: Beszélgessünk még róla. Közhasznú társaság. Tisztelem és 

nagyra becsülöm a munkájukat, de hogy egy dolgozója minket célozzon meg, ezt kicsit 

furcsának tartom. Nem intézményesen szólnak hozzánk, hanem egy dolgozó ír. 

 

Pintér Csaba képviselő: Ő az állomás vezetője. 

 

Horváth Éva polgármester: Ő a vezető. 

 

Láng Géza alpolgármester: Miért nem fordult a kistérséghez? 

 

Horváth Éva polgármester: A kistérségnek nincs átadandó pénze. Palota is adott nekik. 

Csináld meg az előterjesztést! 

 

Miskolczi Ferenc képviselő: Én nagyon megértem a mentő állomás vezetőjének a kérelmét. 

Teljesen méltányolható, hogy koszos ruhában nem lehetnek. Csak azért fogok tartózkodni, ha 

majd eljön a szavazás ideje, mert ez egy intézményesen rosszul megszervezett dolog. Ezt nem 

a pétfürdői önkormányzatnak kellene biztosítani, hanem a mentőszolgálat fenntartójának. Nem 

tudom elfogadni, hogy nincs pénz. Legyen rá pénz! 

 

Horváth Éva polgármester: Hányszor van olyan, hogy intézményesen rosszul van 

megszervezve. Azzal az indokkal, hogy péti gyerekekről van szó, csináljuk meg. Én biztos 

támogatni fogom. Én azt javaslom, hogy csináld meg az előterjesztést, akkor most ne is 

szavazzunk.  

 

17.54 órakor Horváth Éva polgármester megköszönte a részvételt és bezárta a nyilvános 

testületi ülést.  

 

 

 

K.m.f. 

   

 

 

 

 

             Horváth Éva                        Szabóné Czifra Melinda 

             polgármester                                           a távollevő jegyzőt teljes jogkörrel  

                  helyettesítő csoportvezető 


